



25 Jahre Städtepartnerschaft Coburg - Isle of Wight

In partnership for 25 years

Am 27. August 1983 unterzeichneten die Bürgermeister von Coburg und Medina die offizielle Städtepartnerschaftsurkunde. Die darin festgelegten Verpflichtungen, freundschaftliche Beziehungen, gegenseitiges Verständnis und gegenseitige Achtung zwischen den Bürgern der Stadt Medina und der Stadt Coburg zu pflegen und zu entfalten, sind in den vergangenen 25 Jahren mit Leben erfüllt worden.

In allen Bereichen des städtischen Lebens, zwischen Schulen, Jugend- und Erwachsenenorganisationen, Klubs, Vereinen und Privatpersonen gibt es einen regen Kontakt und Austausch.

Möge sich diese Städtepartnerschaft auch in Zukunft weiter entwickeln und als feste Grundlage für Freundschaft, Achtung und Verständnis zwischen unseren Bürgern, aber auch als Beispiel für ein friedliches, gewinnbringendes Miteinander für die Völker dieser Erde dienen.

Coburg, 31. August 2008

Norbert Kastner
Oberbürgermeister



On August 27th, 1983 the mayors of Coburg and Medina signed the official town twinning certificate. The responsibilities defined in this document to cultivate and to develop friendly relations, mutual understanding and mutual respect between the citizens of the town of Medina and the town of Coburg have been filled with life in the last 25 years.

Since then there have been regular contacts and exchanges of ideas in all sectors of municipal life - between schools, youth groups and adult organisations, clubs, associations and individuals.

May this partnership between our towns also continue to develop in future and serve as a firm foundation for friendship, respect and understanding between our citizens, and as well be an example of a peaceful and rewarding coexistence for the peoples of the world.

Coburg, 31st August 2008

Councillor Arthur Taylor
Chairman of the Isle of Wight Council